

### Best of the Fair Award for “Light Source”

Winner: Neonlite Electronic & Lighting (HK) Limited (1D-B02)

Name of Product: MEGAMAN® TECOH®MHx

#### Product Concept

The patented MEGAMAN®TECOH®MHx module utilizing two axially mounted multichip LED arrays, combined with a reflector, delivers a very precise directional light source with an even light distribution and minimal glare. With its better colour characteristics, superb lumen maintenance over life, its instant start and hot re-strike, dimming capabilities, with no UV and low maintenance costs, It is a new revolution that directly competes with ceramic metal halide lamps.

### 最佳產品大獎 - 光源產品

得獎公司：利安電光源 (香港) 有限公司 (1D-B02)

產品名稱：曼佳美® TECOH® MHx

#### 產品概念

曼佳美®專利設計的 TECOH®MHx 模組，是利用兩個軸向排列的多晶片 LED 陣列，當它與反射器相結合後，能提供極佳的光源方向性，使光源分佈均勻和產生最小眩光，憑著其超卓的光色和顯色指數，特高的光通維持率，瞬即啟輝和即時再啟輝(熱狀態)，調光功能，無紫外線和低維護成本，TECOH®MHx 模組能直接取代各種陶瓷金屬鹵化物燈(簡稱陶瓷金鹵燈)。



### Best of the Fair Award for “Architectural/Commercial Lighting”

#### Best Hong Kong Design Award

Winner: Ledoux Lighting Company Limited (3D-E08)

Name of Product: Vali LED Table Lamp

#### Product Concept

The concept of Vali LED Table Lamp comes from robot “Vali”. The lamp appears in the shape of a box, when the light heads are pulled up, a smart and lovely “Vali” with eyes (two 360° rotatable LED light sources) is created. Its oxidized metal case prevents it from being scratched. Built-in USB allows the lamp to function and to be charged at the same time.

### 最佳建築/商業照明大獎 及 最佳香港設計大獎

得獎公司：諾科照明企業有限公司 (3D-E08)

產品名稱：瓦力桌燈

#### 產品概念

瓦力桌燈以機器人〈瓦力〉作為設計原型，燈具合起來時是一個方盒，隨著光源部分的拉伸，一個俏皮招人憐愛的瓦力躍然而出。兩個 2 x 1W 的 LED 光源就像是瓦力的兩隻眼睛並且可以 360 度自由調節。表面金屬感十足的加硬氧化處理，避免方盒被刮花。配備 USB 充電介面使照明與充電為一體，減少多餘的插口，令整個桌面顯得更加簡潔乾淨。



### Best of the Fair Award for “Decorative Indoor Lighting”

Winner: Xcellent Products International Limited (3CON-021)

Name of Product: Star Pendant

#### Product Concept

Xcellent overcame limitations on traditional lamps and created the first unique flat lamp: the Multi-Blade series. Each individual blade is slim and compact. The modular design allows blades to stand alone as lamps or be combined to form stunning fixtures fulfilling different lighting purpose. Minimal glare and indirect illumination eliminate the need for heavy shades and diffusers. The star pendant is perfect for the residential, commercial or office lighting.

### 最佳產品大獎 - 裝飾室內照明

得獎公司：卓嶽股份有限公司 (3CON-021)

產品名稱：雙星盤吊燈

#### 產品概念

卓嶽打破傳統照明型態，推出獨特的平板燈泡以及葉片燈系列，單一的葉片是輕薄簡潔無框的平板造型，在空間中產生絕佳的裝飾效果，低調而時尚。低眩光以及間接光擺脫了用來阻擋強光的遮蔽物或擴散片，讓外型更加簡單純粹。星盤燈的設計適用於家居，商業以及辦公室照明。



### Best of the Fair Award for "Outdoor Lighting"

Winner: Vaxcel International Company Limited (3C-B18)

Name of Product: E2122 Wall Wash Motion Sensing LED Security Light

#### Product Concept

An outdoor security light with all in one ambient wall wash effect, energy saving and security feature. Product contains two light sources: main security light and up/down ambient light. Up/down ambient light stays on from dusk to dawn, creating a dramatic wall wash. Main light turns on when motion is detected. Adjustable delay time and motion sensitivity.

### 最佳產品大獎 - 戶外照明

得獎公司：駿逸國際股份有限公司 (3C-B18)

產品名稱：戶外 LED 洗牆感應壁燈

#### 產品概念

將投射燈投射在牆上的燈光效果結合在戶外壁燈上，它能照亮房子外形，增添晚間美感。有高、低兩種亮度光源。當探測到移動源，高亮度光源會自動啟動，當移動源消失時，高亮度光源會在設定的延時時間後自動關閉，保持低亮度。可調整亮燈延遲時間以及感應器探測距離。



### Most Innovative Award

Winner: Xcellent Products International Limited (3CON-021)

Name of Product: Singleblade

#### Product Concept

Xcellent overcame limitations on traditional lamps and created the first unique flat lamp: the Multi-Blade series. Each individual blade is a simple, modern, and beautiful blade that projects even illumination through its patented optical grade acrylic light diffuser. An integrated touch sensor gives the users options of 4 distinct degrees of brightness by a touch. Power can be supplied through either an AC adapter or internal rechargeable batteries.

### 創新產品大獎

得獎公司：卓嶽股份有限公司 (3CON-021)

產品名稱：單葉 LED 觸控調光桌燈

#### 產品概念

卓嶽打破傳統照明型態，推出獨特的平板燈泡以及葉片燈系列。單葉觸控調光 LED 桌燈的外型簡潔、時尚，專利的模鑄技術讓光學壓克力葉片散放均勻光。鋁座的高導熱性降低光衰，並提供四種亮度供使用者選擇，只要輕觸燈座表面即可調光。此燈除可利用交流電供電、充電，亦可使用普通電池。



### Best ECO Design Award

Winner: Comet International Corp. (5B-B40)

Name of Product: LED Lantern

#### Product Concept

The LED Lantern is designed for both indoor and outdoor. It has bright white, soft white, 15 RGB-mixed colours and 4 different modes. You can change the mode or colour either by a button or by the bundled remote control. The flashing mode could also be synchronised with music. Featuring the ach grip, handy and firm shape, high efficiency power supply and water-proof design, it is also suitable for outdoor use.

### 最佳環保設計大獎

得獎公司：通堯興業有限公司 (5B-B40)

產品名稱：LED 手提燈籠

#### 產品概念

LED 手提燈籠適用於家居裝飾及戶外照明。它配置有白光，暖白光，還有 15 種色光，4 種不同燈光變化模式可供選擇。除底部的模式按鍵外，也可經搖控器選擇燈光模式，顏色及電源開關。燈光顏色可跟著音樂節拍轉換。其防水，防震的功能，質輕，不易碎裂的特性加上弧形的提把及電池長時間供電 (5~12 小時)，特別適合戶外使用。



The winning pieces are showcased at the Display Area in Hall 1A Concourse during the HKTDC Hong Kong International Lighting Fair 2012 (Autumn Edition).  
得獎作品在香港貿發局香港國際秋季燈飾展 2012 期間於展覽廳 1A 大堂展示區陳列。